
BRM-III.0012.10.1.2018

 Protokół nr 1
 z posiedzenia Komisji ds.Rodziny

 VIII kadencji Rady Miasta Lublin w dniu 26 listopada 2018r.

Posiedzenie  Komisji  odbyło  się  w  sali  nr  3,  w  ratuszu,  trwało  od  godz.  16.30
do 17.10.

 W posiedzeniu uczestniczyło 9 radnych, co stanowi wymagane ustawą kworum
niezbędne do opiniowania spraw objętych porządkiem posiedzenia.  Nieobecny był  radny
Mariusz Banach.

Listy  obecności  radnych  i  zaproszonych  gości  stanowią  załączniki  nr  1,  2  i  3
do protokołu.

Posiedzenie  otworzyła  Przewodnicząca  Komisji  Monika  Orzechowska,  witając
radnych i osoby zaproszone przybyłe na posiedzenie.
 Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia, do którego radni nie wnieśli uwag
i propozycji.

Porządek posiedzenia:

1. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej  Miasta Lublin na 2019 rok (druk nr 
1612-1).
2. Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej (druk nr 1613-1).
3. Wybór wiceprzewodniczącego komisji.
4.Sprawy wniesione.

Realizacja porządku posiedzenia.

AD1  1. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej  Miasta Lublin na 2019 rok 
(druk nr 1612-1).
 
Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod dyskusję. 

Jako  pierwsza  głos  zabrała  radna  Jadwiga  Mach.  Radna  zapytała  o  wysokość
planowanej w 2019 r. dotacji przeznaczonej na działalność placówek wsparcia dziennego,
poprosiła też o wskazanie liczby świetlic i ich uczestników. Pani Magdalena Pakuła z-ca
dyrektora MOPR wyjaśniła, że planowana dotacja będzie mniejsza niż w ubiegłym roku,
o 37,5 tys zł.  Na początku 2018 roku przestała funkcjonować świetlica Za Cukrownią,
w  związku  z  tym,  że  nie  zgłosił  się  chętny  do  jej  prowadzenia,  mimo  iż  dwukrotnie
ogłaszano  konkurs.  Pani  dyrektor  poinformowała,  że  dzieci  nie  pozostały  bez  opieki,
korzystają z zajęć, które odbywają się przy parafii. Radna Jadwiga Mach powiedziała, że
zna powód braku zainteresowania prowadzeniem świetlic, jest to czynnik finansowy. Co
roku będzie mniej świetlic, ponieważ opiekunowie za swoją pracę otrzymują bardzo niskie
wynagrodzenie.  Radna  stwierdziła,  że  czas  najwyższy  zmienić  sytuację,  potraktować
osoby pracujące  z dziećmi poważnie. 

Ponadto  radna  Jadwiga  Mach   zapytała  o  poziom  ściągalności  opłat  za  pobyt
w  izbie  wytrzeźwień.  Pan  Jerzy Kuś  dyrektor  Wydziału  Zdrowia  i  Spraw Społecznych
wyjaśnił, że Centrum Interwencji Kryzysowej prowadzi Ośrodek Wczesnej Interwencji dla
Osób z Problemem Alkoholowym i ich rodzin. Dyrektor poinformował, że ściągalność opłat
za pobyt w Ośrodku Wczesnej Interwencji wynosi ok.25%. 



Radny  Piotr  Gawryszczak  zapytał,  czy  w  projekcie  budżetu  na  2019  rok  są
zaplanowane  środki  finansowe  na  remont  pomieszczenia  w  Poradni  Psychologiczno-
Pedagogicznej Nr 1  przy ul. Pogodnej. O środki finansowe na ten cel dyrektor placówki
zabiegała od kilku lat, ale bezskutecznie. Pan Piotr Burek z-ca dyrektora Wydziału Oświaty
i  Wychowania  Ds.  Ekonomicznych  powiedział,  że  nie  pamięta  tego  zadania
w projekcie budżetu.
 W związku z brakiem dalszych pytań Przewodnicząca zaproponowała, aby radni
przystąpili  do  zgłaszania  wniosków  do  projektu  budżetu.  Złożyła  też  propozycję,  aby
przyjąć zasadę, że każdy wniosek będzie zaopiniowany przez komisję bezpośrednio po
jego zgłoszeniu.    

Radny Stanisław Brzozowski  

1.Termomodernizacja budynku przedszkola nr 75 - kwota 2 miliony zł; źródło finanso-
wania: sprzedaż składników majątkowych. Wniosek przyjęty jednogłośnie - 9 głosów „za”.) 
2.  Remont  nawierzchni  ulicy  Zakopiańskiej  -  kwota  250  tys.;  źródło  finansowania:
sprzedaż składników majątkowych. Wniosek przyjęty jednogłośnie  -9 głosów „za”.
3.  Budowa  ulicy  Sławinek  rozłożona  na  etapy  2019-2020  -  kwota  3  miliony  zł:
w 2019 r.- 1 milion 500 tys. zł i w 2020 r. - 1 milion zł  500 tys.zł;  źródło finansowania:
sprzedaż składników majątkowych. Wniosek przyjęty jednogłośnie - 9 głosów „za”. 
4. Budowa ulicy Mineralnej - kwota 800 tys. zł;  źródło finansowania: sprzedaż składni-
ków majątkowych.  Wniosek przyjęty jednogłośnie - 9 głosów „za”.
5. Budowa drogi i chodnika przy ul. Mackiewicza - kwota 2 miliony zł; źródło finanso-
wania: sprzedaż składników majątkowych. Wniosek przyjęty jednogłośnie - 9 głosów „za”.
6. Remont ulicy Arsztajnowej z chodnikiem - kwota 300 tys. zł;  źródło finansowania:
sprzedaż składników majątkowych. Wniosek przyjęty jednogłośnie - 9 głosów „za”.

Radny Marcin Nowak

7.  Remont  kuchni   w  SP nr  7   przy  ul.  Plażowej  9  –  kwota  450  tys.  zł ,  źródło
finansowania: sprzedaż  składników  majątkowych.  Wniosek  przyjęty  jednogłośnie  -  9
głosów „za”.
8.  Rewitalizacja  skweru  przy  ul.  Łopacińskiego  –  kwota  80  tys.  zł,  źródło
finansowania: sprzedaż składników majątkowych. Wniosek przyjęty jednogłośnie
-9 głosów „za”. 
 9.  Kontynuacja  prac  związanych  z  przebudową  ul.  Pogodnej,  budowa  miejsc
parkingowych na całej długości  – kwota 1 milion zł,  źródło finansowania:      sprzedaż
składników majątkowych. Wniosek przyjęty jednogłośnie - 9 głosów „za”.

10. Rewitalizacja boisk przy SP nr 21 ul. Zuchów 1  – 300 tys. zł , źródło finansowania:
zmniejszenie  środków przeznaczonych  na  dokapitalizowanie  Spółki  MOTOR. Wniosek
przyjęty jednogłośnie - 9 głosów „za”.

Radny Marcin Nowak poruszył sprawę Spółki Motor SA. Powiedział m.in., że jego
zdaniem sytuacja z Motorem jest kuriozalna. Miasto przekazuje  Motorowi 2 miliony zł, a
nie może otrzymać rozliczenia, ani doczekać się awansu w grupie. Czwarty sezon z rzędu
spółka obiecuje awans, ale niestety, ma piąte miejsce w tabeli. Co ciekawe, w Motorze
zawodnicy otrzymują stałe pensje, niezależnie od wyników, gdy tymczasem  Lublinianka
otrzymuje  środki  finansowe  za  osiągnięte  wyniki.  Radny powiedział  że  jego  zdaniem,
temat  finansowania klubów powinien być  poddany szerszej  dyskusji  w Radzie  Miasta.
Zapewnił, że będzie dążył do tego, aby debata  w tym temacie  się odbyła.  



Radny Adam Osiński wyraził opinię, że warto wspierać Motor Lublin, choć  obecnie
nie spełnia on oczekiwań kibiców, ale jest nadzieja, że przyjdzie moment przełamania tej
sytuacji. Motor promuje Lublin na terenie całego kraju, bo ma drużynę  w Centralnej Lidze
Juniorów.  Młodzieżowe  zespoły  mają  bardzo  zdolnych  zawodników,  działąją  prężnie
odnosząc sukcesy.   

Monika Orzechowska

 11. Rewitalizacja doliny  Bystrzycy - 1 milion zł  – źródło finansowania –  zwiększenie
dochodów  w  dziale  700,  rozdz.70005,  sprzedaż  składników  majątkowych.  Wniosek
przyjęty jednogłośnie - 9 głosów „za”.

Jadwiga Mach

12. Zwiększenie kwoty do 1 miliona 250 tys. zł z przeznaczeniem na prowadzenie
placówek wsparcia dziennego – źródło finansowania: rezerwa celowa. Wniosek przyjęty
jednogłośnie - 9 głosów „za”. 

13.  Remont  kuchni  i  stołówki  w  SP  nr  34,  kwota  1  milion  zł,  źródło
finansowania:rezerwa celowa. Wniosek przyjęty jednogłośnie - 9 głosów „za”. 

14. Oświetlenie boisk przy Zespole Szkół nr 12 ul. Sławinkowska 50, kwota 100 tys.
zł,  źródło  finansowania:  Gminny  Program  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych. Wniosek przyjęty jednogłośnie - 9 głosów „za”.

Komisja jednogłośnie pozytywnie ( 8 głosów „za”) zaopiniowała projekt uchwały       
w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok uwzględniający przyjęte wnioski.

AD 2. Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej (druk nr 1613-1). 
Komisja jednogłośnie pozytywnie  (8 głosów „za”) zaopiniowała projekt uchwały.

AD 3.  Wybór wiceprzewodniczącego komisji.

Radny Zbigniew Jurkowski zgłosił kandydaturę p. Jadwigi Mach na Wiceprzewodniczącą
Komisji ds. Rodziny. Po uzyskaniu zgody kandydatki Przewodnicząca poddała zgłoszoną
kandydaturę pod głosowanie 

 Komisja w głosowaniu 6 głosów „za”, 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujące się” wybrała radną 
Jadwigę Mach na Wiceprzewodniczącą Komisji.

Ponadto  radna  Jadwiga  Mach  zwróciła  się  z  prośbą  do  przedstawicieli  MOPR
o  sporządzenie  wykazu  placówek  wsparcia  dziennego,  zawierającego  informację
o liczbie dzieci w poszczególnych placówkach i kosztach prowadzenia.

Na tym posiedzenie zakończono

                                                                                                   Przewodnicząca
                                                                                                Komisji ds. Rodziny
                                                                                                 Rady Miasta Lublin
                                                                                                                                                                                          /-//-/ Monika  Orzechowska Monika  Orzechowska
        Protokołowała                                                                      Protokołowała                                                                      
/-/ Grażyna Bielecka/-/ Grażyna Bielecka                                                                                                                                                          


